

တစ်စားထိုင်မာဂျာထိုင်ကွာတက်ကွာထွဲမာကဆွဲကဆွဲတက်လီတက်ကျအခိဉ်ယာတက်အိဉ်သးတက်ရဲဉ်တက်ကျ

လီယနူအါရဲဉ် ၂၀၁၃

တက်ကရါကရီ/အတက်သုဉ်ထိုင်ဆီလီသး

#	တက်ဖဲးတက်မာ	ပုၤမာတက်ဖိလါအိဉ်ဒီးမူဒါ	တက်အိဉ်သးလါကတီဉ်ခဲအံၤ	တက်မာလါပဲၤ တက်ပညိဉ် အမုၢ်နံၤ
၁	တက်ဒူးအိဉ်ထိုင် ပုၤဟ့ဉ်ကုဉ်တက်ကမ်းတံာ်လါ အပဉ်ယုဉ်ဒီး ပုၤကွၢ်ထွဲ မာကဆွဲတက်ကိးကရီလါ အယဲလါတက်မာဆာကတီဉ်သါခါလါအပူၤ၊ လါအကမာမာဟ့ဉ်ကုဉ် တက်ယုဉ်လီၤတက်ဂီၤလါ PRM တက်ဟံၤဖျါ တဖဉ်အပူၤ၊ ဒီးဟ့ဉ်အါထိုင်တဲတဲဟ့ဉ်ကုဉ်တဖဉ်လါ ကမာလီၤတံာ်ဝဲလါ တက်ဟံၤလုာ်ဟံၤပုၤတံာ်ဒီးတက်ဟံၤကဲတဖဉ်န့ဉ် မုၢ်တက်ဂီၢ်ခိဉ်ထံးလါ အရူဒိဉ်လါ ဝဲၤကျါအခိဉ်အယါတက်အိဉ်သးအဂီၢ်န့ဉ်လီၤ။	ကမ်းတံာ်လါအဘဉ်ကွၢ်ထွဲပာဆုၤတက်န့ဉ် ကွၢ်ထွဲပာဆုၤ တက်ဆီလီၤဟံၤလီၤကမ်းတံာ်အံၤန့ဉ်လီၤ။	တစ်စားထိုင် ဒူးအိဉ်ထိုင် ပုၤဟ့ဉ်ကုဉ်တက် ကမ်းတံာ်ဖိတဖဉ်ဒီးတစ်စားထိုင်မာ တက်အိဉ်ဖိုင် ဖဲ လါဒိဉ်စဲဘာဉ် ၁၅ သီ န့ဉ်လီၤ။  ကမ်းတံာ်ရဲဉ်ကျဲၤဝဲလါ ကထံဉ်လီၤသး ခံန့ဉ်တဘျီတုၤလါ ၂၀၁၂ အလက်တစုန့ဉ်လီၤ။	ဝဲၤလဲ
၂	တက်ကွၢ်ကဒါကွၢ်တက်ဟ့ဉ်လီၤတက်မာအကျါအကျဲတဖဉ်လါ ကမာလီၤ တံာ်တက်မာလါ တက်ဟ့ဉ်လီၤတက်မာတဖဉ်လါ အထဲသိးတုၤသိးန့ဉ်လီၤ။	တက်ကွၢ်ထွဲမာကဆွဲတက်အပူၤန့ဉ်တက် Darius Dixon, FS HR အပူၤန့ဉ်တက် Tracy Agnew, OHR ပုၤန့ဉ်တက်အိဉ်အဟ့ဉ်တက်ဖဲးတက်မာဒီးတက်ဟံၤလီၤ ပုၤမာတက်ဖိ Noreen Montgomery, OHR ပုၤမာတက်ဖိဒီးတက်ပာဆုၤကွၢ်ထွဲ တက်ရူလီဉ် Chris Chiron	တက်သူးပုၤကညိအလီၤလါ တက် မာလီၤကစီၤ ပုၤန့ဉ် တက်ဟံၤပတုဉ်အီၤဖဲ လါယူၤလံး ၂၀၁၁ မုတမုာ် ဘဉ်လါမုာ်ကျါဝဲၤကွၢ် တက်လိဉ် ဘဉ် မုတမုာ် တက်ယုဉ်လီၤတက်ဂီၢ်ကိတဖဉ်န့ဉ်လီၤ။ တက်မာဝဲၤကွၢ် တက်မာအကျဲတဖဉ် လါဘဉ် ကွၢ်ကွၢ်အီၤဝဲၤတဖဉ်န့ဉ်တက်ဘဉ်သုဉ်ဘဉ်သး ဟ့ဉ်ပျဲဒီး စးထိုင်လါစးပတုဘာဉ် ၁ သီန့ဉ် ကတုၤလီၤတီၤလီၤဝဲလီၤ။	လါပဲၤ
၃	ယုသုဉ်ညါသမံသမိးကွၢ်တက်မာအဆာကတီဉ်ဒီးတက်ဟံၤလီၤတက်ဆာကတီဉ် လါကဆာတံာ်တက်မာအကတီဉ်ခဲလါဒီးအလိဉ်ဘဉ်ဝဲအသိး မုတမုာ် တက်ဆီ တလဲတက်မာအဆာကတီဉ်မုာ်သုအယံ၊ တက်မာအါထိုင်တက်မာအဆာကတီဉ် လါ မုာ်ဆါခိအကတီဉ်သုဝဲန့ဉ်လီၤ။	ပုၤဟ့ဉ်ကုဉ်တက်ကမ်းတံာ်	ဖျဉ်စိမိၤဒီးသိးလီၤသးတဖဉ်န့ဉ်ဘဉ် တက်ကွၢ်ထံဆိကမိဉ်တုာ်အီၤလီၤ။ ပုၤဟ့ဉ်ကုဉ်တက်ကမ်းတံာ်ဘဉ်သုဉ်ဘဉ်သးလါ တက်မာတက်ကွၢ်ထံဆိကမိဉ်တခါအံၤလီၤ။- ကမ်းတံာ်ကရီအဒုတဒုန့ဉ်ဟံၤဖိုင်ကွၢ် ပုၤမာတက်ဖိတဖဉ်တက်ဟ့ဉ်ကုဉ်ဆာကတီဉ် (ကွၢ်ဘဉ် တက်ဟ့ဉ်တက်မာလီၤဒီးတက်ဆဲးကျိး လီၤသး နီဉ်ဂံၢ် ၄) တဖဉ်လီၤ။ တက်ကွၢ်ထံဆိကမိဉ်တခါအံၤ ဘဉ်တက်နီၤလီၤတုာ်လါ လါနီဉ်ဝဲဘာဉ် န့ဉ်လီၤ။	လါပဲၤ
၄	သမံသမိးကွၢ် တက်ကွၢ်ထွဲမာကဆွဲကဆွဲအတက်ကရါကရီ အတက်သုဉ်လီၤ ဆီလီၤသးတက့ၢ်။	FS HR အပူၤန့ဉ်တက် Tracy Agnew OHR အပူၤန့ဉ်တက်လါ တက်နီၤဖးကရီဒီးတက်နီၤလီၤတက် အဂီၢ် Jessica Moore	တက်သုဉ်လီၤဆီလီၤသးအဆီတဖဉ် အကထာ တဖဉ်န့ဉ် ဘဉ်တက် ကွၢ်အီၤဒီး တက်သမံထံအီၤ ယုဉ်ဒီး ပကတီတဖဉ်လါ အဒိးသိးဒီးပုၤတဖဉ် အကုအခိတခါအသိးလီၤ။ ပုၤမာတက်ဖိခိဉ်နာ်တက်လီၤခဲခါန့ဉ်ကဘဉ်ဒူးအိဉ်	လါပဲၤ

#	တမ်းဖမ်းတမ်းမာ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတိၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤတၢ်ပညိၣ် အမုၢ်နံၤ
		ပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤအိၣ်ခဲ Anna Wu, OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပတၢ်ဆုၤ အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် ပုၤန့ၣ်တၢ်အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	ထီၣ် လၢကတိၢ်တခါဘၣ်တခါအဂီၢ်ဒီးတၢ်အံၤ ကဟ့ၣ်ဒူးယၢ်လၢ တၢ်သးထီၣ်အလီၢ် အလၢတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	
၅	တၢ်ကွၢ်ထံသမံက့ၤတၢ်ပၤဆုၤမၤကဆုၤအလီၤလဲတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢ ကဆၢတံၢ်ယုၤကွၢ်ဝဲ မ့ၢ်တၢ်ဟ့ၣ်လၢလဲအတၢ်လီၤဆီလၢ တၢ်တူၢ်လိာ်အီၤ တသ့တဘၣ်အိၣ်ခဲန့ၣ်လီၤ.	OHR အပုၤန့ၣ်တၢ်လၢ တၢ်နီၤဖးကရူၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ် အဂီၢ် Jessica Moore EEO/ADA မူဒါခိၣ် Ann Penn	တၢ်ဝဲထံနီၤဖးဆိတၢ်စၢၤအံၤ ဘၣ်တၢ်မၤ အီၤဝဲလဲလၢ တၢ်ယုၤသ့ၣ်ညါဒီးတၢ်ဆၢ တံၢ်တၢ်ကွၢ် တဖၣ်အဂ့ၢ် ဝဲဒးန့ၣ်လီၤ. လၢလဲစရီၢ်ကွၢ်ဂီၤန့ၣ်ဘၣ်တၢ်ထီၣ်ကွၢ်အီၤ လၢ လၢနီၣ်စ့ဘၣ် ၂၀၁၂ အစရီၢ်ဝဲလဲန့ၣ်လီၤ.	ဝဲလဲ
၆	မၤတၢ်ယုၤသ့ၣ်ညါပုၤစူးကါတၢ်အတၢ်သ့ၣ်မံသးမ့ၢ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆုၤ တၢ်မၤတဖၣ်အကီၢ်အစီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ယုၤထံၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်/ တၢ်ခဲကွၢ်စီၤကွၢ် က့ၤတၢ်လၢ ၁-၂ နံၣ်လၢ ကဆၢတံၢ်ဒီးကွၢ်ကဒါက့ၤတၢ်လၢ ၁-၂ နံၣ်အ တီၢ် ပုၤန့ၣ်လီၤ.	ပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤအိၣ်ခဲ Anna Wu,	တၢ်သမံထံလၢ တၢ်မၤအီၤလၢ တယၢ်ဘၣ်န့ၣ် မ့ၢ်ဝဲလဲမၤဂ့ၢ် ၂၀၁၁ န့ၣ်လီၤ.	မၤဂ့ၢ် ၂၀၁၃
၇	ဒိတၢ်ဟ့ၣ်ဒူးအသးဒီးမၤတၢ်ယုၤသ့ၣ်ညါကွၢ်တၢ်ဟူးတၢ်ဂၤလၢ တၢ်ပၢ်ဖျါထီၣ် PRM လၢ တၢ်မၤအုၤန့ၣ်မၤတံၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ပၢ်ထံနီၤဖးတၢ်လၢတဖိးသဲစး, လၢမ့ၢ်အဖိးမံလိာ်ကံလိာ်အသးဒီး PRM တၢ်ပၢ်ဖျါန့ၣ်သ့ၣ် မ့တမ့ၢ် ဒီးသ န့ၣ်ထီၣ်အသးလၢတၢ်ဖိးတၢ်မၤတၢ်အိၣ်သးအဂၤအတၢ်ဂ့ၢ်ကိတဖၣ်လၢ ဘၣ်တၢ်ပၢ်ဖျါထီၣ်အီၤဆူ ပအိၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆုၤတၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon FS HR ပုၤန့ၣ်တၢ် Tracy Agnew OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤတၢ်ဂ့ၢ်လိာ်အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron EEO/ADA မူဒါခိၣ် Ann Penn	တၢ်ကဲထီၣ်သးလီၤတၢ်လီၤဆဲးတဖၣ်လၢ အဘၣ်တၢ်ပၢ်ဖျါထီၣ်ဆူ PRM န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဖိးထီၣ်ဖိၣ်ထီၣ်အီၤဝဲလဲ န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဂ့ၢ်ဒီးသိးအံၤတဖၣ်န့ၣ်ကဘၣ်တၢ်ဖိးထီၣ်ဖိၣ် ထီၣ်အီၤဖဲအဟဲကဲထီၣ်အသးခါလီၤ.	တၢ်ဆဲးမၤအီၤထီၣ်
၈	ကွၢ်ကဒါက့ၤန့ၣ်ပုၤတၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်မၤကဆုၤအတၢ်မၤတဖၣ် အတၢ်သိၣ်တၢ်သီ ဒီးဖိလဲစံၣ်တဖၣ်လၢ ကမၤလီၤတၢ်လၢ ကလီၤကံလိာ်သးဒီးဖျါစိမိၤအဖိ လဲစံၣ်တဖၣ် ဒီးတၢ်မၤအကျဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey ပုၤကွၢ်ထွဲမၤကဆုၤကဆုၤတၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤတၢ်ဂ့ၢ်လိာ် အပုၤဟ့ၣ် ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	န့ၣ်ပိၣ်တုၤစၢၣ်. တၢ်မၤတံၢ်တၢ်ပုၤ ဒီး တၢ်သး လဲလိာ်တၢ်လီၤတၢ်ကျဲဖိလဲစံၣ်ကျဲသန့ဒီးတၢ်မၤ အကျိၤအကျဲတဖၣ် တၢ်မၤအီၤဝဲလဲလၢ လၢ ဖဲးပတုၤဘၣ်လီၤ. တၢ်ပံးန့ၣ်ဒူးဒီးတၢ်ဟဲထီၣ်တၢ်မၤဖိလဲစံၣ် ကျဲသန့တဖၣ်ဒီး တၢ်မၤအကျိၤအကျဲတဖၣ် န့ၣ်တၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤအီၤဝဲလဲလၢ လၢယုၤန့ၣ်အါရံၣ်န့ၣ်လီၤ.	ဝဲလဲ



၂	<p>ကွဲကဒါကွဲဒီးဘိဘိမဂ္ဂါထီၣ်ကွဲ တၢ်ကွဲထွဲမၤကဆိတၢ် အလီၢ်အလၢတဖၣ် အမူဒါတၢ်ဟံၣ်ဖျါန့ၣ်တက့ၢ်.</p>	<p><b>FS HR Trish Batchelor</b>  <b>OHR</b> အပူၤန့ၣ်တၢ်လၢ တၢ်နီၤဖးကရူၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ်အဂီၢ် <b>Jessica Moore</b>  <b>OHR</b> ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ဟံၣ်ဆုၢ်ကွဲထွဲ တၢ်ရူၤလိာ်အပူၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် <b>Chris Chiron</b></p>	<p>ပုၤမၤကဆိတၢ်ဒီးပုၤကွဲထွဲတၢ်အတၢ်န့ၣ်ကျဲအလီၢ်အလၢအတၢ်ဟံၣ်ဖျါတဖၣ် ဘၣ်တၢ်ကွဲဒါကွဲအီၤဒီးတၢ်မၤလိာ်ထီၣ်ဖးထီၣ်အီၤဝံၤလံၤန့ၣ်လီၤ. ပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤ, ပုၤကွဲထွဲမၤကဆိတၢ်, ကရၢခိၣ်ဒီးဟီၣ်ကဝီၤမဲန့ၣ်ကွဲ အလီၢ်အလၢ တဖၣ် တၢ်ကွဲဒါကွဲအီၤဒီးဟံၣ်ဂၢၢ်ဟံၣ်ကျၢၤအီၤလံၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွဲထွဲမၤကဆိတၢ်အတၢ်မၤအတၢ်ဟံၣ်ဖျါတဖၣ် အကၢခဲလၢန့ၣ်တဖၣ် အိၣ်လၢတၢ်ကွဲဒါကွဲအီၤအဆၢကတီၢ် လီၤ.</p>	<p>လၢယန့ၤအါရံၣ် ၃၁, ၂၀၁၃</p>
၃	<p>လၢတၢ်ကဒုးန့ၣ်တၢ်ခံကွဲစီၤတၢ်သ့ဟံးမူဒါတဖၣ် မၤလီၤတၢ်ဝဲလၢ “ကရူၢ်အတၢ်မၤသကိးတၢ်တဖၣ်ဒီးတၢ်သ့တၢ်ဖဲတၢ်မၤစဲၣ်နီၤ” အတၢ်မၤခိၣ်သ့ၣ်တဖၣ်လၢ တၢ်စူးကါယုာ်အီၤလၢတၢ်ကွဲမၤကဆိတၢ်မၤအတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲတဖၣ် အပူၤ. ဒီး“တၢ်မၤအခိၣ်”တဖၣ်အတၢ်သိၣ်တၢ်သိတၢ်မၤကျဲခိၣ်သ့ၣ်မ့ၢ်ဝဲ တၢ်ကဘၣ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်ဟံၣ်ဖျါယုာ် တၢ်ကွဲထွဲမၤကဆိတၢ်မူဒါခိၣ် အတၢ်မၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲန့ၣ်လီၤ.</p>	<p><b>FS HR Doni Posey</b>  <b>OHR</b> ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ဟံၣ်ဆုၢ်ကွဲထွဲ တၢ်ရူၤလိာ်အပူၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် <b>Chris Chiron</b></p>	<p>တၢ်ကမၤကွဲအဆိလၢ <b>FY ၁၂-၁၃</b> အဂီၢ်ကဘၣ်တၢ်စးထီၣ်အီၤလီၤ.</p>	<p>လၢပုၤ</p>

**တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိၤဒီးတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျါတဖၣ်**

#	တၢ်ဖဲးတၢ်မၤ	ပှၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတိၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပှၤတၢ်ပညိၣ်အမၤနံၤ
၁	ဒူးအိၣ်ထီၣ် တၢ်မၤမူဒါခိၣ်အတၢ်ဒိၣ်ထီၣ်လၢထီၣ်တၢ်အတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲၤလၢတၢ်မၤန့ၢ်တၢ်လၢတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အဂီၢ်တဖၣ်/တၢ်ကွၢ်ထွဲကဆဲးတၢ်ဆဲးတၢ်မၤအတၢ်မၤမူဒါခိၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	<b>FS HR</b> ပှၤဟ့ၣ်တၢ်မၤလိ <b>Ray Doyle</b> <b>OHR</b> အပှၤန့ၣ်တၢ်အိၣ်လၢတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီးတၢ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်တၢ်သ့ၣ်တၢ်ဘၣ် <b>Kathy Bryant</b> <b>OHR</b> ပှၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤကွၢ်ထွဲ တၢ်ရဲၣ်လိာ်အပှၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် <b>Chris Chiron</b>	ပှၤမၤကဆိတၢ်အဟီၣ်ကတိၢ်ခဲန့ၣ်ကွၢ်တဖၣ်ဒီးပှၤန့ၣ်တၢ်စၢၤတဖၣ် မၤပှၤ “ခဲရိၣ်လဲန့ၣ် တၢ်ပၤတၢ်ပြးအတၢ်သ့ၣ်ထီၣ် ဂံၢ်ထံးတဖၣ်” အတၢ်မၤလိဒီးဘၣ်တၢ်ဆဲးလီၤအမံၤလၢ တၢ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်တၢ်ဆဲးထွဲကွၢ်ထွဲတၢ်အတၢ်သ့ၣ်တၢ်ဘၣ်တဖၣ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤဟံးန့ၢ်တလၢတဘျီအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတုၤလၢတၢ်ကိၢ်လီၤသီအဆၢကတိၢ် ( <b>Spring</b> ) ၂၀၁၃လီၤ.	တၢ်ဆဲးမၤအီၤအဖၤ
၂	တၢ်လိာ်ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိၤထီၣ်ကဒါက့ၢ်တၢ်မၤလိဆူ တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆဲးကဆိအပှၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤကရၢၢ်ဖိတဖၣ် (မ့ၢ်လိာ်ယုၣ်ဒီးပှၤကျိးထံတၢ်) လၢတၢ်ဟ့ၣ်ပလီၤအဆၢကတိၢ်လၢ အသုတမၤတံၢ်တံၢ်မၤအဆူတၢ်ဒီးတၢ်ပံၤဖးနီၤဖးတၢ်အဆၢလၢ အပၣ်ယုၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျဲၤလၢအဘၣ်ထွဲဒီးပှၤစိမိၤအကျဲၤသန့ဖိလစံၣ် လၢအဘၣ်ထွဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. (ဖိလစံၣ်လၢအတြိတၢ်မၤအဆူပယုၣ်ဒီးတၢ်ပံၤထံနီၤဖးတၢ်အဆၢ, <b>SPA</b> တၢ်ဆိးထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ဖိလစံၣ်, တၢ်အိၣ်ယၢၤဂံၢ်ထံးလၢကွၢ်ကရၢၢ်ပှၤ, တၢ်ကဆိးထီၣ်တၢ်သးတဖၣ်အဂ့ၢ်, တၢ်ရူသ့ၣ်, တၢ်တြိဆၢတၢ်ဟ့ၣ်ကၣ်က့ၢ်တၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	<b>FS HR</b> တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိမူဒါခိၣ် <b>Ray Doyle</b> <b>EEO/ADA</b> ဝဲဒီး <b>Camille Brooks</b> <b>OHR</b> ပှၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤကွၢ်ထွဲ တၢ်ရဲၣ်လိာ်အပှၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် <b>Chris Chiron</b>	တၢ်မၤလိန့ၣ်ဘၣ်တၢ်မၤဝံၤတၢ်လၢလိစးပထုဘၣ်အပှၤန့ၣ်လီၤ. ပှၤမၤတၢ်ဖိလၢအတဖၣ်ထီၣ် တၢ်မၤလိအံၤအဂီၢ်တၢ်ကဒူးအိၣ်ထီၣ်က့ၢ်တၢ်မၤလိအံၤလၢ လိဖှၣ်တြုၤအါရဲၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.	လိဖှၣ်တြုၤအါရဲၣ် ၂၈,၂၀၁၃
၃	တၢ်ကဟ့ၣ်လီၤဒီးတၢ်လိာ်ဘၣ်တၢ်သိၣ်လိၤအဲကလံးကျိၣ်ဒ်ကျိၣ်ခံ ကျိၣ်တကျိၣ် ( <b>ESL</b> ) အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢ ပှၤမၤတၢ်ဖိလၢ တဲအဲကလံးကျိၣ်တဘၣ်တဖၣ်, ဒ်အလီၢ်အိၣ်ဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ.	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပှၤန့ၣ်တၢ် <b>Darius Dixon</b> <b>FS HR</b> တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိမူဒါခိၣ် <b>Ray Doyle</b> <b>OHR</b> အပှၤန့ၣ်တၢ်အိၣ်လၢတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီးတၢ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်တၢ်သ့ၣ်တၢ်ဘၣ် <b>Kathy Bryant</b> <b>OHR</b> ပှၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤကွၢ်ထွဲ တၢ်ရဲၣ်လိာ်အပှၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် <b>Chris Chiron</b>	တၢ်မၤတၢ်ယုၣ်ညါဘၣ်ယး ကျိၣ်အတၢ်သ့ၣ်တၢ်ဘၣ်တဖၣ်ဆဲးမၤအသးန့ၣ်လီၤ. <b>ESOL</b> အတၢ်မၤလိ ၁၂ နံၤလၢပှၤမၤတၢ်ဖိ ၅၂ ဂၤ အဂီၢ်န့ၣ်ဝံၤတၢ်လံလၢ လါအုၣ်ဖှၣ် ၆ သီန့ၣ်လီၤ. တၢ်သိၣ်လိၤသၢတဘျီန့ၣ်ကဘၣ်တၢ်မၤအီၤလၢလိစးပထုဘၣ် ၂၄ သီန့ၣ်လီၤ. ရီစုသးစတီ ( <b>Rosetta Stone</b> ) ကျိၣ်တၢ်မၤလိတၢ်သိၣ်လိၤစးထီၣ်လၢလါအီၤထီၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤလိလွံၤဘျီတဘျီန့ၣ်ကစးထီၣ်လၢလါ ဖှၣ်တြုၤအါရဲၣ် ၁၈ သီလီၤ.	တၢ်ဆဲးမၤအီၤအဖၤ
၄	ဒူးအိၣ်ထီၣ်တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ကရၢၢ်ကရိအသးအတၢ်မၤကျဲၤတဖၣ်လၢ ကယုၣ်လီၤဘျီဘၣ် တၢ်ဆဲးတၢ်လၢအတၢ်ဂ့ၢ်ကိလၢအအိၣ်လၢဝဲကျိၣ်အပှၤလၢအပၣ်ယုၣ်ဒီး-	ပှၤပၤဆုၤတၢ်ကမံးတံၢ် ကဒူးအိၣ်ထီၣ် တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်တဖၣ်လၢကစးထီၣ်မၤ ၄ (က) ဒီး ၄ (ခ) အဂီၢ်လီၤ.  လၢ ၄ (ဂ) အဂီၢ်,	တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ကမံးတံၢ်ပၣ်ယုၣ်လၢ တၢ်ယုၣ် ပှၤမၤကဆိဒီးကွၢ်ထွဲတၢ်အတၢ်မၤမူဒါခိၣ်လၢလါဖှၣ်တြုၤအါရဲၣ်ဒီး လါ မၤရဲၣ်အပှၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ကမံးတံၢ်ဒူးအိၣ်ထီၣ်ကမံးတံၢ်ဖိသၢခါ ဒ်သိးကမံးဆၢ <b>PRM</b> အတၢ်ဟ့ၣ်ထီၣ်တဖၣ်ဒ်သိးတၢ်ကဂ့ၢ်	ဝံၤလံ

#	တမ်းဖိတ်မာ	ပုမာတဖိလအိဉ်ဒီးမူဒါ	တံအိဉ်သးလာကတိံခဲအံ	တံမာလာပု၊ တံပညိဉ် အမုာ်နံ
ခ.	<p>တံထာယုဉ်ဒီးတံဘိဘဉ်မာဂုထီဉ် တံဆဲးတံလအတံဂုတ ဖဉ်ဒီးမာဂုထီဉ် တံပတံဆုာ်/ပုမာတဖိအတံဂုကိတဖဉ်န့ဉ် လီၤ.</p> <p>တံပညိဉ်ဒုးအိဉ်ထီဉ် ပုဟ့ဉ်ပုမာတဖိတံသိဉ်လိလၢ တံက နံပာ်ဖိလစံဉ်ဒီးတံသုတံဘဉ်လၢတံဒုးအိဉ်ထီဉ် နံကစာ်/တံ သူဉ်ထီဉ်တံကရၢကရိအကံာ်အစိတဖဉ်ဒီးတံကဆဲးဟ့ဉ်အီၤ တံမာလိ ထီဘိတဘိယုာ်ယီၤ, လၢကမာဆူဉ်ထီဉ်တံသုဉ်ညါ နံပာ်ဒီးကမာဂုထီဉ်ဝဲ တံဆဲးကျိးဆဲးကျါအတံသုတံဘဉ် တဖဉ်န့ဉ်လီၤ.</p>	<p><b>FS HR</b> အပုန့ဉ်တံ <b>Tracy Agnew</b>  တံကွာ်ထွဲမာကဆိတံအပုန့ဉ်တံ <b>Darius Dixon</b></p>	<p>ထီဉ်အကိံဒီးကမာလာပုတံပညိဉ်ဖိတံအကိံန့ဉ်လီၤ. တံမာတဖဉ်မုာ်ဝဲ ဝ) တံကိတံခဲ ဘဉ်ယးတံဖဲးတံမာ အဆၢကတိံဒီး တံရဲဉ်ကျဲၤစရိတဖဉ်အဖိခိဉ် တံဂုဒီးတံအာတဖဉ် ယ) ကျဲတဖဉ်လၢကမာဂုထီဉ်တံ နံပာ်လိာ်သးဝဲထူသနူ တံလဲလိာ်သးတဖဉ်အိဉ်ထီဉ် အခါ ဘ) ဒ်သိးကမာဂုထီဉ် တံဘဉ်ထွဲရုလိာ်သးတဖဉ် အကိံကမာ အါထီဉ် တံသိဉ်လိ ဒီးတံဆိကမိဉ်တဖဉ် မုတမုာ် တံမာနံပာ်ကဆဲးက့ၤ ဖိလစံဉ်တဖဉ်</p>	
ဂ.	<p>ယုထံဉ်သမံသမိးတံမာကရၢလၢ တံလိဉ်ဘဉ်အီၤလၢ ဟီဉ်က ဝီၤလီၤဆိတဖဉ်လၢ ကမာနံအါထီဉ်တံမာလိ အကိံန့ဉ်လီၤ.</p>			
၅	<p>ကွဲးကျိဉ်ထံလံာ်တီလံာ်ဖိ/ဖိလစံဉ်လၢ အရုဒိဉ်တဖဉ်ဆူ ကျိဉ်သၢကျိဉ်လၢ ညီန့ဉ်ပုမာတဖိလအမာတဖဲ တံကွာ်ထွဲမာဆဲးတံမာအိဉ်အါဝဲ (စပုဉ်ကျိဉ်, ပယီၤဒီးကညီကျိဉ်တဖဉ်)န့ဉ်တက့ၢ်.</p>	<p><b>OHR</b> အပုမာတဖိ  <b>FS HR</b> အပုန့ဉ်တံ <b>Tracy Agnew</b></p>	<p>လံာ်တီလံာ်ဖိတဖဉ်/ဖိလစံဉ်ထူသနူတဖဉ်လၢအဖိလံာ် န့ဉ်ဘဉ်တံ ကွဲးကျိးဆိးဝဲလဲလီၤ- <b>PRM</b> တံပာ်ဖျါ, တံမာတံာ်တံာ်ဒီးတံကွာ်မာ်တံဖိလစံဉ်တဖဉ်, တံသုဉ်တမံသးတမံဖိလစံဉ်တဖဉ်, နံဉ်ပိဉ်တုစၢဉ်ဖိလစံဉ်, တံမာဆူဉ်မာစိးတံ လၢတံမာလီၤပုဒီး <b>ADA</b> ဖိလစံဉ်တဖဉ်, လံာ်တီလံာ်ဖိ ဖိလစံဉ်အဂၢ တဖဉ်တံကွာ်ကဒါက့ၤအီၤလၢ ကကွဲးကျိဉ်ထံ အီၤ ဒ်အလိဉ်ဘဉ်အသိးအကိံ န့ဉ်လီၤ.</p>	<p>တံဆဲးမာတံ</p>
၆	<p>မာပုဒီးနီၤလီၤ <b>SPA</b> ပုမာတဖိအလံာ်န့ဉ်ကျဲ, ယုဉ်ဒီးကျိဉ်သၢကျိဉ်လၢ တံကွဲးကျိဉ်ထံအီၤလၢအမုာ် ပုမာတဖိလၢ အအိဉ်လၢ တံကွာ်ထွဲမာ ကဆိတံမာတဖဉ် (စပုဉ်, ပယီၤ, ဒီးကညီကျိဉ်)တဖဉ်န့ဉ်လီၤ.</p>	<p><b>OHR</b> အပုန့ဉ်တံအဒိဉ်လၢတံဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီး တံမာဂုထီဉ်တံသုတံဘဉ် <b>Kathy Bryant</b>  <b>FS HR</b> အပုန့ဉ်တံ <b>Tracy Agnew</b></p>	<p>လံာ်န့ဉ်ကျဲတဖဉ်လၢ <b>OHR</b> ရဲဉ်ကျဲၤကွာ်က့ၤဝဲတုၤ အကတံာ်တဖဉ်န့ဉ်ကဘဉ်တံနီၤလီၤအီၤ လၢလါခံဉ်စုဘဉ်အပုန့ဉ်လီၤလီၤ.</p>	<p>လါဖဲတြုၤအါရဲဉ် ၂၈, ၂၀၁၃</p>
၇	<p>ဟ့ဉ်ပုမာတဖိကျိဉ်ထံတံဖိလၢတံမာတံအိဉ်ဖိဉ်တဖဉ်ဖဲအလိဉ်ဘဉ်အခါ န့ဉ်တက့ၢ်.</p>	<p>ပုမာဆုာ်တံကမံးတံကဟ့ဉ်ကူဉ်အါထီဉ်တံဟ့ဉ်ကူဉ် တမံမံ</p>	<p>ဖဲတံထံဉ်လၢအလိဉ်ဘဉ်အခါ တံကအိဉ်ဒီး ပုမာကျိးကျိဉ်ထံတံတဖဉ်န့ဉ်လီၤ. တံအာဉ်လီၤဘဉ်ယး တံပဉ်ယုဉ်ဒီးလိတံစိတံကျိးထံတံဖဲးတံမာန့ဉ်ဘဉ်တံ ဖါန့ဉ်ယုဉ်အီၤန့ဉ်လီၤ.</p>	<p>တံဆဲးမာအီၤ</p>

**တၢ်ပှၤဖျဲး**

#	တၢ်ဖဲးတၢ်မၤ	ပှၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပှၤတၢ်ပညိၣ်အမုၢ်န့ၢ်
၁	ဆိကမိၣ်လၢတၢ်ကမၤတၢ်အၢၣ်လီၤဒီး <b>UNC Safewalk</b> မ့တမ့ၢ်တၢ်ကရၢကရိလၢအလီၤကံလိာ်သးလၢ ကဒုးအိၣ်ထီၣ်ဒီးပှၤခိးတၢ်တဖၣ်လၢ ကွီကရၢတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အတၢ်လီၢ်တၢ်ကျဲတဖၣ်အဘၢၣ်စၢၤလၢ ပှၤမၤတၢ်ဖိလၢ တၢ်မၤအဆၢကတီၢ်သၢကတီၢ်တကတီၢ်အဂီၢ် (တၢ်မၤန့ၢ်အီၤတၢ်မၤဖဲ မုၢ်န့ၢ်ဒိၣ်-မုၢ်လွံၢ်န့ၢ် စးထီၣ်လၢ ဟါခိ ၁၁:၀၀ န့ၣ်ရံၣ်တုၤလၢဂီၤခိ ၃ န့ၣ်ရံၣ်)	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပှၤန့ၣ်တၢ် <b>Darius Dixon</b> <b>OHR</b> ပှၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ရူလိာ် အပှၤဟ့ၣ်ကွၢ်တၢ် <b>Chris Chiron</b>	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိဟ့ၣ်ကွၢ်တၢ်ကမံးတၢ်န့ၣ်ဒီးသီးကမၤဂ့ၤထီၣ်တၢ်ဘၣ်တၢ်အဂီၢ် ကျိၤကျဲတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်ကတီၢ်သးကိးတၢ်ဆူမိၣ်ညါန့ၣ်လီၤ.	လၢပှၤ
၂	ယုသ့ၣ်ညါလၢတၢ်ကမၤသကိးတၢ်ဒီး <b>UNC Public Safety</b> လၢကမၤလီၤတၢ်အါထီၣ်လၢ တၢ်ကဟးခိးတၢ်ဖဲ တၢ်လီၢ်လၢတၢ်ဘၣ်ယိၣ်အိၣ်အါအလီၢ်ဒီး/မ့တမ့ၢ် ဖဲတၢ်ဆၢကတီၢ်တတီၢ်တီၤန့ၣ်လီၤ.	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပှၤန့ၣ်တၢ် <b>Darius Dixon</b>	ပှၤကွၢ်ထွဲပှၤန့ၣ်တၢ် ဆဲးကျဲၤ <b>Public Safety</b> လၢကယုသ့ၣ်ညါ တၢ်ကဲထီၣ်သးသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	လၢပှၤ
၃	မၤလီၤတၢ်လၢပှၤကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပှၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢ ကဆဲးကျဲ <b>ComPsych</b> , ဖဲအလိၣ်ဘၣ်ဝဲအခါန့ၣ်တက့ၢ်.	<b>FS HR La-Kristyn McLean</b>	<b>EAP</b> အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအလံာ်ကုတဖၣ် တၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံတ့ၢ်ဆူ စပုၣ်, ပယီၤ, ဒီးပှၤကညိၣ်ဒီး ရၢလီၤအီၤလၢ ပှၤမၤတၢ်ဖိအဂၤတဖၣ်အကျိၤန့ၣ်လီၤ. <b>EAP</b> အတၢ်တၢ်ကျဲၤန့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဆိတလဲအီၤဆူ <b>ComPsych</b> ဖဲလၢဖုၣ်တြုၤအါရံၣ် ၁ သီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံ လၢပှၤကွၢ်ကဒါကွၢ်ဝဲတဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ရၢလီၤဒီး တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်လၢ ကဆဲးကျိးတၢ်အဂီၢ် အသီတဖၣ်ဝဲလဲလံန့ၣ်လီၤ. .	လၢပှၤ